
 
 
 
 
 

Referat: LLBO-bestyrelsesmøde 30.04.25 
Afbud: Mie 

1. Sang     
2. Siden sidst     

Siden sidst sendes med som bilag. 

Herunder SFO-mål og indholdsbeskrivelse: 

- den er sendt med som bilag og ændringen skrevet i siden sidst. 
- SFO-mål og indholdsbeskrivelsen godkendt. 
- Marianne i dagtilbuddets køkken har opsagt sin stilling pr. 1. august for at 

gå på pension.  
- Morten i skole/SFO har opsagt sin stilling og stopper pr. 31. Maj. 

 
3. Forældremødet i Dagtilbud d. 27. maj  

- På fællesmødet skal der være valg. 
- Malene og Lars er på valg. 
- Marie og Karen står for valghandlingen. 
- Programmet er bl.a. en ny drøftelse vedr. skærme. 
- Irma laver program og invitation. 
 

4. År til dato, bilag sendt med 
- Godkendt.  
 

5. Opsamling på skærme              
- Arbejder på et materiale der kan blive integreret på forældremøderne. 
- Lotte anbefaler, at gruppen ser på hjemmesiden ON skole og ON hjem. 
- Sættes på til et nyt møde senere. Gruppen giver Karen besked om at sætte 

det på når den er klar til det. 
 

6. Nyt tiltag i Vuggestuen/dagpleje  
- Et nyt forsøg af Ole Henrik Hansen. 
- Det afprøves i august og går ud på at mødre/fædre, der går hjemme på 

barsel bliver inviteret ind til legestue i vuggestuen. Det handler om at prøve 
at lave en bedre overgang. 
 

7. Timetalsfordeling 
- Den er godkendt som Karen fremlagde den, med reduktioner i timetal 

for 2. 4. og 5. klasse i næste skoleår. 6. klasse fortsætter med 31 lektioner, 
det kan ikke laves om. 

 



 
 
 
 
 

 
 

8. Opfølgning på spørgeundersøgelse i Personalegrupperne. 
- Der er kommet 10 besvarelser i alt, vil gerne have mange flere.  
- Et svar er også alt er godt, man behøver ikke komme med en masse nyt 

hvis ikke det. 
 

9. Mødestruktur fremadrettet 
Vi ønsker at arbejde i udvalg og lave om.  

- 3 fællesmøder hvor alle i bestyrelsen mødes. 
- 3 møder i dagtilbud, hvor ledelse, personalevalgte fra dagtilbud og 

forældrerepræsentanter mødes. 
- 4 skole møder, hvor leder, medarbejderrepræsentanter og 

forældrevalgte i skolen mødes. Formand er med hvor det giver mening. 
Lige nu er formand valgt fra dagtilbud og næstformand er fra skolen. 

Afprøver det en periode og Karen og Irma kommer med forslag til mødedatoer. 

 
10. Evt. og fælles oprydning 

- Værdigrundlag – sende nuværende fra skole og dagtilbud, så der er et 
grundlag at drøfte ud fra på næste møde. 

- Spørgsmål vedr. hændelse på fitnessredskaberne. Den kontakt skal gå 
direkte til Karen fra pågældende forældre. 

 

 

Næste møde: 16. juni på skolen 

Punkter til næste møde: 

Værdigrundlag/vision, drøftelse af hvad retning bestyrelsen vil. 

Datoer for kommende møder i det nye skoleår. 

 

 

 

 


